
 

 

1 

 

Puiga Põhikooli hoolekogu koosoleku nr 1 

PROTOKOLL 

 

Koosolekust võtsid osa: 

 hoolekogu liikmed  –  Anneli Orion, Meelis Koppel, Avo Aia, Kersti Kattai, 

Meelis Räim, Aivo Proskin 

 puudus – Vello Pähn 

 kutsutud külalised – direktor Mart Märdin. 

Protokollis – Anneli Orion 

Koosoleku juhataja – HK esimees Meelis Koppel 

Koosolek toimus 14.09.2010 loodusklassis. 

Koosoleku algus 15. 00 ja  lõpp 15.50 

 

Päevakord: 

1. Kooli 2010/2011 tööplaaniga tutvumine. 

2. Kooli sisehindamise aruande tagasiside tutvustamine. 

3. Hoolekogu tööplaani kinnitamine 2010/2011 õppeaastaks. 

 

 

 

1. Kooli 2010/2011 tööplaaniga tutvumine 

 

Sõna võttis: 

Meelis Koppel: 

Tänasel hoolekogu koosolekul on meil päevakorras kolm punkti. Kõigepealt annan sõna 

kooli direktorile. 

 

Sõna võttis: 

Mart Märdin: 

Tutvustan hoolekogu liikmetele Puiga kooli 2010/2011 õppeaasta tööplaani. Saatsin 

kõigile hoolekogu liikmetele tööplaani tutvumiseks meiliaadressile. 

Kas on täiendavaid küsimusi? 

 

Sõna võttis: 

Kersti Kattai: 

Kuidas on uus eKool käivitunud? 

 

Sõna võttis: 

Mart Märdin: 

Ma arvan, et hästi. Kuid palju on veel avastada uues eKooli versioonis. Kõik õpetajad 

täiendavad üksteist ja iga päevaga muutub süsteem paremini mõistetavaks. 

 

Sõna võttis: 

Meelis Koppel: 

Algul oli päris tükk tegemist, et leida kõik vajalik, kuid nüüd on juba päris mõnus. 
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Hoolekogu otsus nr 1 :  Hoolekogu kiitis heaks Puiga kooli tööplaani õppeaastaks 

2010/2011 

Poolt:    6                Vastu: 0                     Erapooletuid:0 

 

 

 

2. Kooli sisehindamise aruande tagasiside tutvustamine 

 

Sõna võttis: 

Mart Märdin: 

Tutvustan Puiga kooli sisehindamise aruande tagasisidet, mis sai saadetud iga hoolekogu 

liikme meiliaadressile.  

 

Sõna võttis: 

Meelis Koppel: 

Väga hea meel oli lugeda põhjalikku sisehindamise aruannet ja positiivset tagasisidet 

nõunik Ale Sprenkilt.. 

 

Sõna võttis: 

Meelis Koppel: 

Kui küsimusi pole, siis võtame teadmiseks sisehindamise aruande nõuniku tagasiside ja 

lähme edasi järgmise päevakorra punkti juurde. 

 

 

 

3  Hoolekogu tööplaani kinnitamine  

 

Sõna võttis: 

Hoolekogu esimees Meelis Koppel: 

Tutvustan hoolekogu 2010/2011 aasta tööplaani:  

 

1. Tegevuse eesmärgid: 

 kooli õppe- ja kasvatustegevuse jälgimine; 

 kooli õppe- ja kasvatustegevuseks paremate tingimuste loomisele kaasaaitamine. 

 

2. Tegevuse sisu (temaatika) ja ülesannete täitmise tähtajad: 

 hoolekogu tööplaani kinnitamine (sept 2010); 

 kooli sisehindamise aruandele antud nõuniku tagasisidega tutvumine  (sept 2010); 

 kooli õppe- ja kasvatustegevuse 2009/2010  tulemuste analüüs (sept 2010); 

 kooli 2011.a. eelarve kava läbi arutamine ja  heaks kiitmine (nov 2010); 
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 kooli uue kodukorra ja põhimääruse kooskõlastamine (dets2010); 

kooli õppe- ja kasvatustegevuse I poolaasta tulemuste analüüs (veebr 2011). 

 

Hoolekogu otsus nr 2 :  Hoolekogu kiitis heaks hoolekogu tööplaani 2010/2011 

õppeaastaks 

Poolt:    6                Vastu: 0                     Erapooletuid: 0 
 

Sõna võttis: 

Meelis Koppel: 

Küsin kooli direktorilt, kas hoolekogu liikmete kontaktandmed on näha kooli kodulehel. 

Mina neid ei leidnud. 

 

Sõna võttis: 

Mart Märdin: 

Võin öelda, et on, tuleb liikuda kooli kodulehel kausta dokumendid ja seejärel on vasakul 

näha alamkaust Hoolekogu. 

 

Sõna võttis: 

Kersti Kattai: 

Minu ettepanek oleks järgmine, et kuna hoolekogu protokollid on kõik avalikud 

dokumendid, siis võiksid ka protokollid olla tutvumiseks kooli kodulehel. 

 

Sõna võttis: 

Mart Märdin: 

Tõepoolest, protokollid võiksid olla tutvumiseks kooli kodulehel. Palun arvutiõpetajat, 

kes riputab hoolekogu protokollid huvilistele lugemiseks, klausliga, et ei rikuta 

isikuandmete kaitse seadust. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Koosoleku juhataja:                                                                Protokollija: 

 

M. Koppel /                                                                                 A. Orion 

 

 

 

 


